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1. Przyjęto protokół Nr 62/VI/2017 z dnia 13 czerwca 2017 roku. 

 Opinia pozytywna: „za” – 4 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

2. Zaopiniowano projekt uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta 
Łodzi na 2017 rok – druk nr 167/2017  wraz z autopoprawką.  

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 2 głosy. 

3. Zaopiniowano projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2017-2040 – druk nr 168/2017 . 

 Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 2 głosy. 

4. Przyjęto Sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu Profilaktyki Próchnicy dla Dzieci i 
Młodzieży do 18 roku życia” finansowanego z budżetu miasta Łodzi w 2016 – druk 
nr 163/2017 . 

 Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 2 głosy. 

5. Przyjęto Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za rok 2016 – druk nr 165/2017 . 

 Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 2 głosy. 

6. Przyjęto Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2016 – druk nr 166/2017 . 

 Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 2 głosy. 

7. Zapoznano się z informacją nt. Centrum Usług Wspólnych Oświaty i stanu organizacyjnego 
na dzień 30 czerwca 2017 r. 

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Łodzi, po zapoznaniu się z informacją Wydziału Edukacji 
UMŁ o stanie organizacyjnym Centrum Usług Wspólnych Oświaty na dzień 30 czerwca 
2017 roku, zwraca się do Prezydenta Miasta z propozycją dokonania weryfikacji 
przynależności placówek oświatowych do CUWO. Decyzja o możliwości przystąpienia 
lub wystąpienia z CUWO powinna nastąpić naszym zdaniem do 31 lipca br. Ewentualna 
nowelizacja stosownej uchwały Rady Miejskiej w przedmiotowej sprawie może zostać 
podjęta na sesji  w dniu 30 sierpnia br. Ze względu na rozpoczętą reformę oświaty 
oraz proces likwidacji gimnazjów, szkoły te powinny obligatoryjnie pozostać w CUWO.  

Poza tym Komisja zwraca uwagę na konieczność kontynuowania szkoleń dla księgowych 
obsługujących łódzkie placówki oświatowe w celu podnoszenia ich kwalifikacji zawodowych 
i doskonalenia umiejętności informatycznych. 

 Wynik głosowania: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 



8. W punkcie sprawy wniesione i wolne wnioski przewodniczący komisji poinformował 
o pismach, które wpłynęły w okresie między posiedzeniami. 
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